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Видим да сте се ангажовали на снимању спота, који за циљ има да застраши грађане од
могуће победе опозиције на београдским изборима. Иако је то противзаконито – за вас
је сасвим нормално. Годинама уназад ваши сценаристи обезбеђују огроман материјал за
хорор који грађани живе, а што ви нисте и нећете преточити у филм. Или предизборни
спот. Јер би тиме подсетили на сву наказност ове беспризорне власти.

  Замислите, рецимо, спот у коме су сва обећања вашег вође. За које ће се он данас у
све живо клети да их никада није изговорио. Јер, он никада није радио оно што је урадио
и урадио је оно што никада није радио. Као што се у Хрватској клео да никада није био
четник, чак ни кад је био потрчко и водоноша Фирера из батајничког сокака. И никад
није говорио о граници Карловац-Карлобаг-Огулин-Вировитица. И због тих
ратнохушкачких поклича нико није изгубио живот. Нико није ратовао верујући лажним
месијама. И никада није, као што је то урадио пре неколико дана, ћаскао са кардиналом
Бозанићем у Степинчевој радној соби, док га је са зида право у очи гледао Степинчев
портрет. Што је избрисало младочетништво у његовој заборављеној радикалској души.
Која никад није кликтала ’’100 за једног’’. И зато ви немате материјала за спот о њему,
иако имате материјала за цео филмски фестивал – жанра хорор. Или фестивал лажи. И
превара.   

Замислите шта бисте све могли да снимите, да је само рекао неке ствари. А није. На
пример никада није рекао да ће хлеб коштати три динара, да ће струја појефтинити само
да се он докопа власти. И никад није рекао да ће укинути ТВ-претплату. Да ће се у
Србији производити Мерцедес. И никад му саветници нису били бомбардери Блер и
Шредер. Никад га Клинтон није тапшао по рамену. А, замислите, да јесте – какав би то
спот био. Па да у њега ставите и ону обећану фабрику чипова у коју ће браћа Арапи
инвестирати 4 милијарде евра. И у којој ће се отворити 1.000 нових радних места за
наше стручњаке. И шта би сте све могли да снимите о непостојећем Београду на води.
Који гаца у блату. Замислите да никада није причао о комплетним идиотима који су у
сред ноћи, бандитски, криминално и под фантомкама рушили Савамалу, везивали људе
и отимали мобилне. А полиција није смела да реагује на позиве грађана. Замислите то да
снимите. Али како ћете? Кад никад није рекао ни да ће последњи објекат Београда на
води бити готов до краја 2019. године. Све оно што има на макети, неколико стотина
објеката. И никад није рекао да ће кула Београда на води бити изграђена до краја 2016.
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године. И да ће Арапи уложити у тај посао века 4 милијарде евра. И никада после тога
није изјавио да ће улагање бити 10 пута мање. И никада није рекао да смо им на тацни
дали пола града. И никада није рекао да су две полуизграђене стамбене зграде мотор
српског развоја. Добро је што никада није најавио ни изградњу 100.000 станова које ће
изградити фирма Арабтек, по цени од 380 евра по квадрату, са 130 евра ратом кредита.
А кад се томе дода да никада није смањивао плате и пензије, да је десетак пута говорио
да већ имамо 500 евра просечне плате или само што нисмо достигли тај ниво – док 70%
запослених има плате испод просечне. И шта би било да је случајно његова власт
набављала шестомесечну новогодишњу расвету милионе евра вредну. Или јелку од
тричавих 83.000 евра... Шта би било да није...

  

Зато вас поздрављам вашим традиционалним поздравом:

  

Лажи доста има – само нек се снима.

  

Заувек ваш

  

послушни грађанин,

  

Срба

  

П. С. 

  

Кад би снимили спот са његовим лажима – и сам барон Минхаузен би се постидео на
каквом ниском нивоу хохштаплераја је био. Јер, зна се ко је ту непревазиђен.

  

(Блиц)
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